
ANDELSBOLIGFORENINGEN Thor

Mødedato: 6. December:  2022, kl. 18.00  – 21.00
Emne: Bestyrelsesmøde A/B Thor

Deltagere: Fraværende:

Grith Henriksen

Søren Storgaard

Aluminé Branzuel

Maria Louise

Kristine Larsen

Felicia Laugesen

Daniel Varab

1. Supp. Rune Odin

2. supp. Michelle Schulze

3. supp. Christian Svane

besøg af Rasmus onsdag eller torsdag?

Der er problemer med fremstillingen af vinduer. De kan ikke nå at producere dem indenfor
tidsrammen. Rasmus vil gerne fremvise nogle nye vinduer. Det besluttes at mødes torsdag kl. 18:30.

1) Valg af ordstyrer og referent + Trello Manager.
Referent: Kristine
Ordstyrer: Grith
Trello Manager: Alu

2) Godkendelse af dagsorden og referat fra sidst til arkiv samt til hjemmeside.

Referat
Godkendt

Referat GF
Godkendt



Hjemmeside
Godkendt

Trello Status:
Opdatering på hvor Gesimsbåndssagen er - Der ventes med at starte på projektet til efter den
kommende vedligeholdelse af bygningen og altaner.
Ingen ellers opdatering.

Status SFG:
Der er ikke modtaget nogen status. Alu skriver til SFG angående status, og hvorfor de er kommet
sent de seneste tre måneder.

3) Beslutningspunkter

Konstituering

Suppleant rollen diskuteres hvordan den fremadrettet skal være. Suppleanter indgår på lige
fod med bestyrelsesmedlemmer i bestyrelsesarbejdet.

- Præsentationsrunde
- Google Drive  – er gjort
Grith laver intro til dette, så det bliver gennemgået på næste møde.
- Facebook - er gjort
- Trello - er gjort
- Info: Login til diverse kanaler  – ligger på facebook under “meddelelser”
Grith ligger dokumentet ind på drev, så alle kan se dokumentet.
- Hvem vil stå for at opdatere info på medlemmer på FB? Indsamle dataen og taste den ind.
Alu laver dokument for data på medlemmer
- Info: Nøgler + nøglebrikadgang – nye medlemmer skriver til SFG med nøglebriknummer, sæt
bestyrelsesmailen cc.
Der er afleveret nøgler fra tidligere medlemmer, og det ses om der er nok ellers bestille nye
- Ny dag for bestyrelsesmøde eller fortsætte med tirsdag?
Bestyrelsen mødes fortsat 1. Tirsdag i måneden kl. 18.30
Kontortid starter kl. 18.
- Valg til formand, næstformand, kasserer
Formand - Grith vil gerne genopstille, hvis det bliver en lønnet stilling (Kontorassistentsstilling på 15
timer). Dette besluttes på næste bestyrelsesmøde.
Næstformand - Søren
Kasserer - Alu
- info om kontorassistentstilling
Grith udarbejder et dokument med opgaver, løn osv. til næste bestyrelsesmøde
- Opgaveposter i stedet for udvalg? Web / fremleje / nyhedsbrev / salg / byggeansøgninger og proces
Nogle udvalg kan kan blive til opgaveposter, andres skal fortsat bibeholdes. Mens nogle skal
nedlægges, da dette nu overgår til eksterne firmaer og bestyrelsen.

Nye udvalg;
Renoveringsudvalget

https://www.facebook.com/notes/bestyrelsen-ab-thor/information/972768199455027/


Salgsudvalg
Gårdudvalg
Festudvalg

Driftsopgaver;
Web administration
Nyhedsbrev
Fremleje
Byggeansøgninger fra beboere
Hjemmesiden

De nuværende udvalg fortsætter den næste måned og næste bestyrelsesmøde besluttes, hvordan det
fremover skal foregå.

Ideer til opgaver det næste år og evt. Fremtidige udvalg:
Beboerrum (kld.)
Vaskeri
Værksted
Ejendomskontor (bedre udnyttelse)
Lofts- og kælderrum - styr på antal, belysning ovs.
Vedligeholdelse af bygningen (fugt, vandtryk) - fremtidige projekter
Retænke gården - orangeri, tørreområder
Solceller på taget
Bedre udnyttelse af loftet
Tjek af loftet og indvendige dele af taget - hvordan er tilstanden.

● Gennemgang og godkendelse af forretningsorden >> Budget items not up to date, should be revised
before approval

Alu kommer med et forslag til nyt budget til arrangementer, bestyrelsesmøder og middag til næste
møde.

Derudover henvises der til paragraffer i vedtægterne om ikke eksistere, hvilket der skal rettes til.
Paragrafferne skal tjekkes efter.

Telefonpenge udbetales - hvis der deltages i 8 møder i løbet af året. Møderne inkluderer
bestyrelsesmøder, økonomimøde og generalforsamling.

● Faktura  - SFG Godkendt
● Lukket
● Indkøb af julelys - Godkendt
● Lukket

4) Kontortiden

● Nyt fra kontortiden?



● Bemanding af næste kontortid?
Alu tager kontortiden næste gang

5) Nyt fra udvalg

● Nyt fra Formandsudvalg
Vandtryk

● Nyt fra Salgsudvalg (Kristine, Maria Louise)
OBS! på ændring af andelskronen ved generalforsamling og salg af lejlighederne.
Waitly er begyndt at have en plus fordel, så nogle får nys om en venteliste er åben for at
betale penge til waitly.

● Nyt fra Gårdudvalg (Alumine)
Hvor mange medlemmer er der af gårdudvalget? Dette hører Alu om.

● Nyt fra Altanudvalg
Ingen status

● Nyt fra Vedligeholdelsesudvalg
Ingen status

- Projekt: Nyt fra Badeværelsesprojekt og BYF

● Nyt fra Kommunikationsudvalg
Ingen status

6) Evt.

8) Nyhedsbrev:


